

書院聚會——「邁進地球村」學生交流活動分享會 College Assembly —— Sharing on Student Activities



捐款人林宜龍先生(中)捐出 港幣三十萬元予聯合書院, 成立「林宜龍內地就業獎勵 計劃」,支票由院長馮國培 教授(右)及書院輔導長王香 生教授代表接受。 College donor, Mr Lam Yee-

lung Wade (Centre)

presented a cheque of HK\$300,000 to United College in setting up the "Lam Yee Lung Wade China Employment Award Scheme". Professor Fung Kwok-pui, College Head (right) and Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, received the cheque.

13/2/2009



院長馮國培教授(右)致送 「致賀狀」予本院化學講座 教授謝作偉教授,恭賀謝 教授以「碳硼烷及其金屬碳 硼烷的合成、結構和反應」 研究榮獲「2008年國家自然 科學獎二等獎」。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right), presented a congratulatory certificate to Professor Xie Zuowei, Professor of Chemistry. Professor Xie was conferred a second-class award of the 2008 State Natural Science Award (SNSA), in recognition of his achievement in the project "Carboranes and Metallacarboranes: Synthesis, Structure and Reactivity".

多位捐獎人親臨頒發書院獎學金、服務獎予各得獎同學。

A number of donors presented College Scholarships and Service Awards to award recipients.



蔡冠深校董夫人頒發「蔡冠深書院 服務優異獎」。

Mrs Choi Koon-shum presented "Choi Koon Shum Distinguished College Service Awards".



范祖德校友頒發「范祖德課外 活動獎」。

Mr Fan Cho-tak presented "Fan Cho Tak Extra-Curricular Activities Award".

he Chinese Sity of Hong Kong

何淑儀校友代表頒發「聯合書院社會 工作系校友(1986)社會關懷獎|。

Ms Ho Shuk-yi presented "United College Social Work Graduates (1986) - Caring for the Community Prize".

書院榮譽院務委員暨前任院長黃鈞堯 校董頒授「黃李碧恥紀念獎學金」及「社 會服務獎」。

Professor Wong Kwan-yiu, Honourary Fellow and former College Head, presented "Mrs Eva Wong Memorial Scholarship" and "United College Social Service Awards".





第七屆「能源智叻星」宿舍能 源節約比賽冠軍由伯利衡宿 舍奪得,院長馮國培教授 (中)頒發「廖秀冬盃」予伯宿 舍監李丹教授(左)及宿生會 會長陳偉雄同學。

Bethlehem Hall won the championship of the Energy Wise Award Scheme in 2008.

Professor Fung Kwok-pui, College Head (centre), presented the "Dr Sarah Liao Cup" to Professor Lee Tan, Warden of Bethlehem Hall (left) and Mr Chan Wai-hung, Chairman of the Residents' Association of Bethlehem Hall.



何萬森校董頒發「何萬森書院服 務優異獎」。

Mr Ho Man-sum presented "Ho Man Shum Distinguished College Service Award".



院長馮國培教授頒發「黃友川教 授紀念獎學金」。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, presented "Dr Wong Yau Chuen Memorial Scholarship".

多個學生小組以不同形式向聯合同學介紹他們參與過的「邁進地球村」學生交流活動。

A number of student groups made presentation on different GOAL Programmes to UC students.



參加陳曾燾博士中國內地考察計 劃的同學簡報。

Powerpoint Presentation by students participated in Dr Thomas TT Chen Scholarship for Study Projects in China.



語文改善計劃外地文化及語文研習課程 ——西安陝西師範大學的同學簡報。

Powerpoint Presentation by students participated in Language Improvement Project - Chinese Cultural and Language Programme at Shaanxi Normal University, Xian, PRC.